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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2017/18:1205 Kinapaket

Intresset att köpa billiga saker ifrån Kina via internet ökade kraftigt under förra 
året, vilket gjorde att det i december kom som mest 160 000 paket om dagen. 
Kunderna som köpt dessa paket missade ofta att betala moms, vilket skapade 
snedvriden konkurrens för svenska företag och minskade momsintäkterna för 
staten. Detta ledde till att finansminister Magdalena Andersson i januari i år 
krävde att Tullverket skulle presentera en handlingsplan för att för att få in 
dessa momsintäkter.

Från och med den 1 mars i år började Postnord ta ut en avgift för att hämta ut 
dessa paket. Det ledde till att många kunder inte längre var intresserade av sina 
paket, och nu tvingas Postnord skicka tillbaka dem till Kina.

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Vad blir den kort- och långsiktiga ekonomiska konsekvensen för Postnords 
hantering av Kinapaket? 

………………………………………

Johan Nissinen (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-04-20
Besvaras senast
2018-05-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


